
Van: Leon van Lent  
Verzonden: 19 november 2018 17:21 

Aan: Hazelzet, Nathalie 

Onderwerp: Fwd: Vuurwerk, t.a.v de gemeenteraad. 

 
Geachte mevrouw Hazelzet, 
Ik neem met U contact op omdat ik niet in de gelegenheid ben te komen spreken op de 
vergadering van 29-11-2018 mbt mijn ingezonden vraag. 
Wellicht kan ik bij deze mijn vraag nog wel wat verduidelijken... 

Ik pleit voor een compleet vuurwerkvrije gemeente. 
Er zou geen vuurwerk meer afgestoken mogen worden in onze gemeente, ook niet op 
oudejaarsavond en bij georganiseerde evenementen. 
In deze tijd is vuurwerk een achterhaald artikel, wat middels uitstoot, geluid etc schade 
toebrengt aan mens, het milieu, flora en fauna. 
Bij kwaad en verkeerd gebruik is het ook nog eens direct gevaarlijk voor mens en dier met 
oog op zwaar letsel. 
Sommige mensen noemen het traditie, vuurwerk is echter pas in de jaren 70 van de vorige 
eeuw hier gebruikt gaan worden. Geen goed argument. 
In deze tijd waarin heel veel terechte maatregelen genomen worden tegen schadelijke 
zaken, zoals roken, ongezonde voeding, uitstoot van CO2, fijnstof etc. lijkt het me zeer 
passend  een verwoestend artikel zoals vuurwerk dat is compleet uit te bannen. 
Ook nog eens toegevoegd hieraan het feit dat het zeer beangstigend is voor veel mensen en 
dieren om heel vaak onverwacht geconfronteerd te worden met overlast van vuurwerk, zeker 
buiten de tot nu toe toegestane afsteektijden. 

Oss, moderne gemeente en als eerste gemeente compleet vuurwerkvrij, gezonder, dat lijkt 
mij (en ik weet zeker heel veel andere bewoners van Oss en alle dieren) heel prettig om in te 
wonen en vooral in te leven! 

Kunt U hier wat mee? 
De fractie van Groen Links is in mijn brief geïnteresseerd en kan misschien van deze 
aanvulling gebruik maken? 

Graag hoor ik van U, 
Vriendelijke Groet, 

Leon van Lent. 
 

 


